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Kulturnämndens arkivutskott  

 

 

  

Närvarande 

  

Beslutande ledamöter: 

Hanna Gerdes (L)  Ordförande  

Torun Boucher (V)   vice ordförande  

Kristina Lutz (M)    

Margareta Stavling (S)     

Diana Van Rabén (C) 

 

Ersättare: 

Micke Seid (MP)     

 

Frånvarande: 

Steven Crosson (KD) och Mariam Asghari (S) 

  

 

Tjänstemän: 

Stadsarkivarie Lennart Ploom och Johan Bergkvist, sekreterare  

 

§ 1  Val av protokolljusterare 

 

Beslut 

Arkivutskottet utser Torun Boucher (V) att 

tillsammans med ordföranden Hanna Gerdes (L) 

justera dagens protokoll. 
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§2 Anmälan av föregående protokoll 
 
 Beslut 

 Arkivutskottet beslutar att godkänna anmälan av 

protokoll nr 7/2021 från utskottets sammanträde 

den 23 september. 

  
§3 Anmälningsärenden 
 Anmälan görs av: 

- Stadsarkivets månadsrapport september 2021 

 

Beslut 

 Arkivutskottet beslutar att lägga anmälan till 

handlingarna. 

 

§4 Stockholms stads kvalitetsprogram - 
Utveckling genom ständiga förbättringar, 
innovation och digitalisering  
(KS 2021/866). Svar på remiss från 
kommunstyrelsen 

  Dnr 1.1-2488/2021 

 

  Beslut 

  Arkivutskottets förslag till beslut i kulturnämnden: 

godkänna förvaltningarnas tjänsteutlåtande och 

överlämna det till kommunstyrelsen som svar på 

remissen. 

 

 

§5  Information och övriga frågor 
- Med anledning av incidenten på Malmö 

stadsarkiv med övertäckta böcker med judiskt 

tema informerade Lennart Ploom mer om vad 

som hade hänt och hur Stockholms stadsarkiv 

arbetar i frågor kring yttrandefrihet.  

- Nu har programverksamheten återupptagits 

igen på plats på Kungsklippan. Trots att antalet 

tillåtna besökare är begränsat har det varit 

färre besök än väntat. En analys av pandemins 

långsiktiga effekter för besökssiffrorna 

kommer att göras i samarbete med andra 

liknande verksamheter.   

 

 

 

Vid protokollet 

Johan Bergkvist 


